2024 WAAf CONGRESS / CONGRES DE LA WAAf 2024
Proxy Form / Formulaire de Procuration
Return by e-mail to / Retour par e-mail à: akoura@waafrica.org 
Return by 02 December 2024 at the latest / A retourner au plus tard le 02 décembre 2024.
1) Part to be filled in by the Member Association (MA) GIVING the proxy /

A remplir par l’Association Membre (AM) DONNANT la procuration

Name of MA giving the proxy / Nom de l’AM donnant la procuration:
-------------------------------------------------

I hereby declare that I give a proxy to vote at the WAAf Congress in Cairo (EGY) to the MA of / Je confirme par la présente donner une procuration de vote lors du Congrès de la WAAf au Caire (EGY) à l’AM de:

------------------------------------------------- (country / pays)

Date:     /    /2024                     
Place / Lieu:



Name (in printed letters) and signature of the President or Secretary General (please indicate appropriate title) of MA giving the proxy / 

Nom (en caractères d'imprimerie) et signature du Président ou du Secrétaire Général (indiquez le titre qui convient) de l’AM donnant la procuration:
-------------------------------                          Signature: --------------------------
2) Part to be filled in by the MA ACCEPTING the proxy / 
A remplir par l’AM ACCEPTANT la procuration

I hereby declare that I have received a proxy from the above-mentioned MA which I will represent in Congress. I declare that this is the only proxy our MA will carry in Congress. /

Je confirme avoir reçu une procuration de l’AM susmentionnée que je représenterai lors du Congrès. Je déclare que c’est la seule procuration que notre AM acceptera pour le Congrès.
Name of President / Secretary General (please indicate appropriate title) / 

Nom du Président / Secrétaire Général (indiquez le titre qui convient):

-------------------------------                          
Signature:

Name of the voting delegate (if different from President/Secretary General) /

Nom du délégué votant (si différent du Président/Secrétaire Général)
For WAAf Internal use

Date received at WAAf Office:    /   / 2024
The Member Association giving the proxy is in good standing
Y / N

The Member Association receiving the proxy is in good standing
Y / N

This is a valid proxy

Y / N

Signature of the WAAf Secretary General: …………………………………
